



乘坐113,561噸 Ruby Princess郵輪

8天阿拉斯加冰川探索之旅

PRRB240813

2024年8月13日

行程亮點:

*在北美最長、最深的峽灣之一林恩運河 (Lynn Canal) 的瀑布和野生動物之間航行，或在嘗試狗拉雪橇之前乘坐直升機遊覽冰川

*乘坐吉普車、獨木舟或步行探索美國最大的國家森林通加斯(Tongass)，享受大自然賦予的震撼景觀

雙人內倉房 ~~\$1898~~
每位加幣 \$1698起

雙人海景陽台房 ~~\$2598~~
每位加幣 \$2298起



價錢包括：郵輪船費，來回多倫多機票，港口稅，離境稅。

日期	地點	到達	開出
Tuesday, August 13	Vancouver, BC, Canada 溫哥華, 加拿大		4:00pm
Wednesday, August 14	At Sea 海上同樂		
Thursday, August 15	Icy Strait Point, AK 冰海峽點, 阿拉斯加	1:00pm	10:00pm
Friday, August 16	Haines, AK 海恩斯, 阿拉斯加	7:00am	8:30pm
Saturday, August 17	Endicott Arm, AK (Cruising) 恩迪科特阿姆(巡遊)		
Sunday, August 18	Ketchikan, AK 凱奇坎, 阿拉斯加	7:00am	6:00pm
Monday, August 19	At Sea 海上同樂		
Tuesday, August 20	Vancouver, BC, Canada 溫哥華, 加拿大	7:30am	

紅寶石公主號

紅寶石公主號是海上的浪漫寶石。她提供近 900 個寬敞的陽台，讓您在開啟新的冒險之旅時可以看到世界。每間客艙均配有豪華床、冰箱、平面電視、100%純棉高支床單、免費24小時客房服務、書桌、吹風機和保險箱。多種餐飲選擇可供選擇，包括兩家屢獲殊榮的特色餐廳 SHARE by Curtis Stone 以及 Crown Grill 牛排和海鮮餐廳。專為兒童設計的區域可以激發好奇心並激發創造力，而成人則可以享受自己寧靜的休憩場所 - The Sanctuary。蓮花水療中心提供各種煥發活力的護理服務，如臉部護理、香薰石療法按摩和香薰溫泉套房。享受特邀嘉賓藝人、原創音樂作品和星空下的電影帶來的娛樂和魅力。其他熱點包括圖書館、網咖、天行者夜總會、Club Fusion、運動場、設備齊全的健身中心、賭場等等。

價錢包括：郵輪船費，來回多倫多機票，港口稅，離境稅。

(並不包括：船上小費，機場至碼頭之來回接送，及郵輪公司保留收取燃油附加費之權利。)

注意：特惠價郵輪船艙分配由郵輪公司確定，本公司不能保證特定的客艙或樓層位置。

由於航空公司、郵輪公司等不定時調整價格，以上行程及價格如有變動恕不另行通知；另郵輪之行程以郵輪公司所公佈之為準。各位歡迎隨時來電諮詢郵輪公司會員優惠，此優惠受若干條款限制。





NGH CRUISE



113,561 Tons Ruby Princess

8 Days Alaska Discovery Cruise trip

PRRB240604

Aug 13, 2024

Itinerary Highlights:

- *Sail among the waterfalls and wildlife of the Lynn Canal, one of the longest and deepest fjords in North America, or take a helicopter tour of the glacier before trying dog sledding
- *Explore Tongass, the largest national forest in the United States, by jeep, canoe or on foot, and enjoy the stunning landscapes that nature has to offer

**Double Occupancy
Inside Stateroom**
~~\$1898~~ **\$1698_{pp}**

**Double Sea view
Balcony Stateroom**
~~\$2598~~ **\$2298_{pp}**



The Price Includes: Cruise Fare, Round-trip Airfare From Toronto, Port Charges, Gov. Tax.

Date	Port	Arrive	Depart
Tuesday, August 13	Vancouver, BC, Canada		4:00pm
Wednesday, August 14	At Sea		
Thursday, August 15	Icy Strait Point, AK	1:00pm	10:00pm
Friday, August 16	Haines, AK	7:00am	8:30pm
Saturday, August 17	Endicott Arm, AK (Cruising)		
Sunday, August 18	Ketchikan, AK	7:00am	6:00pm
Monday, August 19	At Sea		
Tuesday, August 20	Vancouver, BC, Canada	7:30am	



Ruby Princess

Ruby Princess is a romantic jewel at sea. She offers nearly 900 spacious balconies so you can see the world as you sail towards new adventures. Every stateroom features plush beds, a refrigerator, a flat screen TV, 100% cotton high thread count linens, complimentary 24 hour room service, a desk, a hair dryer and a safe. Choose from a variety of dining options, including two award-winning specialty restaurants, SHARE by Curtis Stone and the Crown Grill steak and seafood restaurant. Areas just for children spark curiosity and fuel creativity while adults enjoy their own tranquil retreat, The Sanctuary. The Lotus Spa offers a variety of rejuvenating treatments such as facials, aroma stone therapy massages and an aromatherapy thermal suite. Be entertained and mesmerized by featured guest entertainers, original music productions and Movies Under the Stars. Other hot spots include the library, the Internet café, Skywalkers Nightclub, Club Fusion, the sports court, a fully equipped fitness center, a casino and much more.

The price includes: cruise fare, round-trip airfare from Toronto, port tax, Gov. tax.

(Excludes: on-board gratuities, round-trip transfers from airport to terminal, and cruise lines reserve the right to charge fuel surcharges, travel insurance and any other personal expenses)

Note: Special rate cruise cabin assignments are determined by the cruise line and cannot guarantee a specific cabin or floor location.

Rates are per person. Price may be withdrawn at any time without notice. Space is subject to availability at time of booking. Valid on new individual booking only. NGH Cruise reserves the right to change at any conditions at any time without notice.

MARKHAM / NGH TOURS CRUISE LINE

905-604-9288 905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.
Markham, ON L3R 0G6
webbooking@nghtours.com

www.nghcruise.com



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)

Fuel Surcharge notice: Our company reserves the right to impose a fuel supplement on all guests if the fuel Continued to rise

Programs are subject to availability and may change without notice. Prices may fluctuate at time of transaction.

240527